
Goedenavond ,  

  

Graag onderstaande schriftelijke vragen mbt agendapunt 7 (ontwerpbegroting 2026 en 
meerjarenraming 2027-2029 GR Blink) ter beantwoording voorleggen aan het college.  

  

Groeten,  

Joris van Loon  

  

  

BLINK ontwerp Begroting 2026 Meerjarenraming 2027 – 2029  

   

Blz 8  
Blink streeft ernaar om exclusiviteit krijgen over alle afvalstromen  

Wat betreft de papierinzameling zegt men daarbij rekening te blijven houden met de bestaande 
werkwijzen waarbij een rol is weggelegd voor maatschappelijk organisaties en het verenigingsleven. 
Daar waar onder verantwoordelijk van Blink papierinzameling met een inzamelvoertuig plaatsvindt, 
wil Blink niet dat er vrijwilligers worden ingezet, tenzij ze een cursus hebben gevolgd en dat blink 
deze cursussen verzorgt. Dit om de vrijwilligersorganisaties niet met extra kosten te belasten.  

Vraag:  
- kunnen wij een overzicht krijgen hoe de papierinzameling in alle kernen momenteel 

geregeld is met daarbij aangegeven op welke plaatsen en op welke manier Blink daarbij 
betrokken is?  
Antwoord 
In gemeente Gemert-Bakel vindt papierinzameling op verschillende manieren plaats. De 
gegevens zijn opgevraagd bij Blink.  
Op een aantal plekken in de gemeente staan afzetcontainers, van 40m3. In Bakel (Dakworm), 
Elsendorp 2x en De Rips 2x worden deze containers maandelijks ingezet. In Milheeze 2x worden 
deze containers wekelijks ingezet.  
Verder zijn er nog een aantal containers die op afroep worden geledigd. Bij de Wieken in 
Gemert, in de Mortel (fanfare St. Lucia) en bij Boekenclub MOV is op afroep ongeveer eens per 3 
maanden. 
De huis-aan-huisinzameling is eens per 4 weken. Het zijn dagroutes en avondroutes, waarbij we 
ondersteuning krijgen door de firma Box. 
 

- En kunnen wij aanvullend hierop een actueel overzicht krijgen van de organisaties binnen 
Gemert-Bakel welke deze cursus inmiddels gevolgd hebben of waarmee afspraken 
gemaakt zijn om deze binnenkort te volgen? 
Antwoord 
De cursus waarna wordt verwezen is nodig, daar waar papierinzameling met een inzamelvoertuig 
plaatsvindt onder verantwoordelijkheid van Blink. Blink geeft aan dat alle Blink inzamelingen zijn 



getraind (buurtvereniging Hilt/Hilakker Bakel, buurtvereniging D'n Elding Gemert, Speeltuin Het 
Zonnehoekje Gemert, Noord-West De Haag Gemert, Fanfare St. Lucia De Mortel en Willibrordus 
Bakel).  
Box instrueert zelf de medewerkers met een veiligheidsinstructie.  

 

Blz 11  
Waterstofvoertuig: het leasecontract voor het waterstofvoertuig loopt tot medio 2026. Het voertuig 
heeft veel storingen, waardoor het momenteel niet ingezet kan worden voor onze dienstverlening. 
Daarom is de te verwachten subsidiebijdrage op nihil geraamd.  

Vraag:  
Vorig jaar hebben wij ook vragen gesteld betreffende dit waterstofvoertuig en het bijbehorende 
leasecontract.   
Juli vorig jaar is daarop geantwoord dat het voertuig in het verleden storingen heeft gehad maar dat 
het toen weer inzetbaar zou zijn. Echter tanken kon alleen nog maar in Veldhoven en dat om die 
reden het voertuig niet meer werd ingezet. Er zou vervolgens op zoek gegaan worden naar een koper 
voor het voertuig; en dat de gesprekken gaande waren.  

  
In de nu voorliggende stukken wordt hier echter met geen woord meer over gesproken en komt men 
weer terug op de vele storingen.  

- Wat is nu de werkelijk actuele situatie van dit waterstofvoertuig, waarom is het 
destijds niet verkocht en wat gaat dit voertuig ons de komende tijd nog kosten of 
opleveren? 
Antwoord 
Het waterstofvoertuig heeft in het verleden storingen gehad en de onzekerheid blijft om in 
dit voertuig te rijden. Daarnaast kon het tanken alleen in Veldhoven, wat niet praktisch was. 
Dit heeft Blink doen besluiten om verder geen gebruik te maken van het waterstofvoertuig. 
De lease afkopen was duurder dan de lease tot het einde te betalen. De lease eindigt per 1 
juli 2026. Er zijn diverse pogingen ondernomen om het voertuig te verkopen, maar die zijn 
allen op niets uitgelopen.  
   

Blz 16  
Hier staat dat op basis van Europese wetgeving Blink met ingang vanaf 2030 haar wagenpark 
moet verduurzamen.   

Vraag:  
- hoe concreet is deze eis momenteel nog? 
- Vanaf 2030 gaan verduurzamen, betekent dit dat er vanaf dan gestart moet worden 

met verduurzaming van een aantal voertuigen of dat alle voertuigen per die datum 
verduurzaamd moeten zijn?  
Antwoord 
Blink geeft aan dat er op dit moment nog geen (wettelijke) harde eis ligt dat het wagenpark 
in 2030 al verduurzaamd moet zijn. De wetgeving wordt vertaald in een duurzaamheidsplan, 
wat in 2025 op de planning staat. 


